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Protokól nr XLIII/2010

z sesji Rady Gminy Myslakowice, która odbyla siE dnia 26 maja 2010r. w sali konferencyjnej
Urzgdu Gminy.

Porzqdek obrad:
L Otwarcie sesj i.
2. Informacja Wójfazpracy migdzy sesjami.
3. Informacja Przewodniczqcej Rady z pracy migdzy sesjami.
4. Interpelacje, zapytania i wnioski.
5. Problemy gospodarki wodnej na terenie gminy:

- ochrona przeciwpowodziowa
- prace melioracyjne na obszarach zalewowych i rolnych
- realizacja zadai przez RZGW regulacja rzek.
- informacja na temat budowy suchego zbiomika na Jedlicy.

6. Dzialalnoéó Karkonoskiego Centrurn Gospodarki Odpadami
7 . DzialalnoÉé Gminnej Komisj i Rozwi4zywania Problemów Alkohol owych.
8.  Podjqc ie uchwal  w sprawie:

-  zmian v l  bud2ecie gmin¡ .
- okreélenia zakresu iformy infonnacjio przebiegu wykonania budZetu gminy

Myslakowice za pierwsze pólrocze wraz z informacjqo ksztaltowaniu sig wieloletniej
prognozy finansowej,

- przejgcia zadania z zakrest wlaéciwoéci województwa dolnoélqskiego,
- nieodplatnego nabycia nieruchor¡oéci do zasobów gminy Mysiakowice - dz. 14312,
- nieodplatnego nabycia nieruchomoéci do zasobów gminy Myslakowice - dz. 652,636,

619/ 138, 61812s, 619 I 19,
- sprzedairy nieruchomoéci - dz. nr 958160,96919
- sprzeda2y nieruchomoÉci - dz. nr 113414

9. Odpowiedzi na interpelacje, zapylania iwnioski.
10. Wolne wnioski i informacie.
I l. Zamkniecie sesii.

Ad.  1 .
O godz. 13.00 PrzewodniczEca Rady Gminy Maria Kuczaj otworzyla XLIII sesjg rady
stwierdzaj4c, 2e w sesji uczestniczy wymagana iloéó radnych wobec czego obrady sesji s4
prawomocne / lista obecnoéci w zal4czeniu l.

NastEpnie Przewodnicz4ca zwroclla siE do radnych z zapytaniem, czy ktoÉ wnosi uwagi do
protokolu z poprzedniej sesji - uwag nie wniesiono, protokól zosfal przyjpfy przy 1 1 glosach
zai 1 glosie wstrzymuj4cym.

Przewodnicz4ca przedstawila planowany porzqdek obrad i zglosila autopoprawkE
o przeniesienie punktu 2, 3 i 4 po punkcie 8, z uwagi na zaproszonych goSci.
Wójt Gminy zglosil wniosek o wprowadzenie do porz4dku obrad dwóch projektów uchwal:
1) w/s sprzeda2y nieruchomoSci - dz. nr 863 w tr-omnicy - wniosek zostal przyj 7fy przy 12
glosach za,
2) w/s przystqpienia do sporzqdzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
dla czgéci obszaru wsi Bobrów w Gminie Myslakowice - wniosek zostal przyiQfy przy 12
glosach za.
Porz4dek obrad, po wprowadzeniu poprawek, zosfaL przyjely przy 12 glosach za.



( na salE obrad przybyl radny Maciej Klempouz )

f;.1.t*o¿ni.rn"u RG Maria Kuczaj poinformowalu' zt 
-T,T1l 

qospodarki wodnej bvl

omawiany na posiedzeniu KolL¡l 
'co'poau'ki 

Komunalnej'Laáu i Porz4dku Publicznego'

w materialach na seslQ raom #;;:ftf";1tu " l:g:"lt*to 
Zarz+du Gospodarki

wffi;;;;i;Á4w"Jeleniej Góáe / informacja w zalqczeniu /'

przedstawiciel RZGW Pan J;t- ;';;;i;;t, nái"r3t-9*"r, 2e w ramach pozvto"l]l1i:oo"*

celowych przeznaczonych t""t"*u"iá skuików ubieglorocznei powodzi' przewrdule stE

wykonaó w roku Uiez4cym "rJiJre"i" 
*it¡tto*osti Karpniki i Struznica dodatkowo roboty

;; ñ;iu s00.000 21' Jest to druga. transza éro9kq* : Y:*yll
Przetarg na wykonanie prac odbqdzie siE w miest4cu slerpnlu'

Wójt Gminy ptz.ekazal,ze w roku 2009 iostal opracowany projekt na wykonanie regulacji

rzeki Bóbr w mleJscowosor D4browica' Lomnica' Woj anów i Bobrów w Umrme

iitti"o"*t.. ".u'" 
* rnit¡tt"tios"i Trlciúsko w Gminie Janowice Wielkie'

W dyskusji glos zabrali:
Radna Janina Radomska:' 

^*^- ^^ "ie 'z t\t \Niaie' naorawa murku oporowego kolo mostu w
-iemat regulacji rzeki Bóbr oraz, c9 .sl-e -z 

ty w141:f 
::ll1l

Bobrowie oraz wptyw regu tui¡.ít"Ui Bóbr na miej sca ch¡onione - temat poruszony przez

Regionaln4 Dyr.t..lE O"rttoní Stoáo*i'tu *" Wioclawiu zajmujqc4 siE obszarami 'Natura

2000".
i"uá"nu 

"r,vrO"ifu 
siE z proéb4 do Wójta o wyraZenie woli o odtzuceniu wartantu oceny

;i:1¡'"tigff;ol^Jliflil\'1n-,u" muru.kamiennego:l::o*'go'którv jest w bardzo ztvm

stanie ( sDrawq po"t"yn 
"o 

f'ot-iüzeniu komisji radny Ireneusz Suchecki )'

i;;iil;";;;;i""Ji/aciiziaidujesiEp-rojektregulacjirzeki'
- resulacia i udroznienie Karpnickiego Poroku' przepusl w drodze gminnej w Bobrowie na

*yótos.i uuavnku nr 3- p'sü^ " 
rvvkonanie * oi:'.1'J.[l;l;,*:";*;:::tffál'*ii.*"

- iarpnicki Poiok - suchv teren retencvinv - przv wezoranil;:Hffi;;."i,;;¿b;;

sis na teren zalewowv, t ';;;;;;;;;á'i *'toótE zabudowaú w Bobrowie ProÉba o zalEcte

s1Q tematem urzEdu i uzyskano opiniq, ze przy .
Wó¡t poinfo.*owal, ze prowadzone bylo postQpowanle z

resulacii Bobru raport oo"tiJv**i" í" siodÑisko nie jest konieczny i taka decyzla zostame

orZez Wóita wydunu' w '"t'l úüáty* '""-i" zlecone wykonanie projektu na przepust w
-Bobrowie. 

-,.-^1- -^:.-^a^r.,"h '¿¡qka.- braku
Radnv Jerzy Cieélik poruszyl teÍtaf czyszazeÍia koryt rzek' zniszczonych kas|l:|ll

ffi#;;;i "r'ú"t ""h"ii'lv"rt 
rá*"t uv1 wielokrotnie omawianv na posledzenlu

K;üid;;"d*ki Kom'narnéj' Ld"tl.::fll lloJi"ffiii.l, wykonane *ypiQtrzenie na
nuany"Rys'á'a Dwornik noluszvt 1n111v3-l'3::?'¿i J:::J

r;i*"u:l¿m:;^#;í::;s";T;:l:.'':i::ilJ,"of, 
'/""",znajdujesiewvpivcone

miejsce, tworzy siQ nu'yp,-pt'y opuiu"h á"tt"tu stan rzeki podnosi siE'

i.x"1o¿nr."n"u RG poinformow a¿a,2e ¡¡ maferia\ach .na 
sesjg radni otrzymali informacjE na

iá; ;;;;;d.:.ki "ap^a"ti'" "renie 
Zwi4zku Gmin Karkonoskich'

Poniewa2 na seslQ zosra{ zaproszony Dyrektor ZGK oraz Kierownik ZUK ZGK Józef Cyrek'

przewodnicz4ca otworzyla dyskuslE



Radny Maciej Klempouz zapytai najakim etapie jest rozbudowa Karkonoskiego Centrum
Gospodarki Odpadami.
Dyrektor Witold Szczudlowski poinformowal, Ze zostal zloZony wniosek do Regionalnego
Programu Operacyjnego w IJrzEdzie Marszalkowskim celem uzyskania dotacji w wysokoÉci
ok. 13.000.000 zl., calkowity koszt projektu okolo 17.000.000 zl
W zakresie projektu mieéci sig:
a) budowa sektorów 3 i 4 skladowania odpadów innych ni2 niebezpieczne i obojgtne.

b) przebudowa sieci kanalizacyinvch

c) budowa instalacii uimowania, przesylu i zagospodarowania gazu skladowiskowego'

d) wybudowanie elektronicznei wasi pomostowei o noénoéci 60 Ms i dlusoéci 18 m.

e) rozbudow¿ zasobni zmieszanych odpadów komunalnvch w zakladzie mechaniczno -

biologicznego przetwarzania odpadów.

O budowa linii sortowania odrradów no sicie bebnowvm.

g) wvposaZenie sita i prasv w svstem odpvlania powietrza pochlaniaiacego pvl

wytworzony w trakcie Drocesu
h) zakup maszvn i  urzadzeú.
- kompaktor,
- samochód wielofi.rnkcyj ny,
- samochód (HDS + ZURAW),
- ladowarka teleskopowa (2 sztuki),
- wózek widiowy (2 sztuki),
- ciqgnik z przJ c/epao
- 400 sztuk pojemników do segregacji odpadów o pojemnoSci 2,5 m'.

W dyskusji radni poruszyli temat mozliwoéci wywozu odpadów przez ZGK, wymianq i
uzupeinienie pojemników do segregacji odpadów oraz moZliwoSó skladowania eternitu na
wysypisku émieci.
Soltys Henryk Kafel wnosil o umieszczenie znaku zakaznjqcego wyrzucanie Smieci do lasu w
Kostrzycy oraz zapytat czy mieszkaicy czESci ul. Karpackiej, która graniczy z wysypiskiem,
mogliby nie ponosió oplat z tltulu wywozu odpadów komunalnych. Taka sytuacja ma miejsce
w przypadku mieszkaúców ul. RóZanej w SciEgnach.

Kierownik ZUK ZGK wnioskowal aby wyst4pió do wlaScicieli sklepów usytuow anych ptzy

dworcu PKP o nie wyrzucanie calych karlonów do pojemników. Stwarza to nieestetyczny
wygl4d a jest to wizytówka Myslakowic.
/ salE obrad opuScil radny Jerzy Cieélik i radna Hanna Gliúst<a z

A d . 7 .
W materiaiach na sesjE radni otrzymali sprawozdanie z dztalalnoÉct Gminnej Komisji
Rozwi4zpvania Problemów Alkoholowych za rok 2009 / sprawozdanie w zalqczenlt / .
Kierownik GOPS Andrzej Hamziuk wniósl autopoprawkE do sprawozdania dotycz4c4 kwoty
planowanej na rok 2010, jest to kwota 12.500.



Rada Gminy przyjpla przedstawione sprawozdante przy 1l glosach za i 1 glosie
wstrzymuj4cym.

Ad.8.
Rada Gminy Myslakowice podjgla nastgpuj4ce uchwaly:
Ska¡bnik Gminy Jadwiga Wawrzeúczak przedstawila projekt uchwaly w/s zmian w budZecre
gminy.
Radny Augustyn Wilczyúski zglosil wniosek o wykreélenie z projektu uchwaly zadania pn.
opracowanie koncepcji architektoniczno-urbanistycznej dla zabudowy jednorodzinnej w
Karpnikach i przeznaczenie fej kwota na cmentarz komunalny w Myslakowicach - 2 gLosy za
wnioskiem, 6 glosów przeciwnych, 2 glosy wstrzymuj4ce. Wniosek nie uzyskal akceptacji.

- Uchwala N¡ 3291XLIII110 w sprawie zmian w budZecie gminy - podjqta pÍzy 7 glosach za,
2 giosach przeciwnych i 2 glosach wstrzymuj4cych.

- Uchwala Nr 330IXLII/10 w sprawie okreSlenia zakresu i formy inlormacji o przebiegu
wykonania budzetu gminy Myslakowice za pierwsze pólrocze wraz z informacjEo
ksztaltowaniu sip wieloletniej prognozy finansowej - podjEta przy 1l glosach za.

- Uchwaia Nr 33 1,DOIIV10 w sprawie przyjEcia zadaria z zakresu wla3ciwoéci województwa
dolnoél4skiego - podjgta przy 9 glosach za i 1 glosie wstrzymuj4cym.

- Uchwala Nr 3321XLIII110 w sprawie nieodplatnego nabycia nieruchomoSci do zasobów
gminy Myslakowice - podjEta przy 10 glosach za, I glosie wstrzymuj4cym.

- Uchwala Nr 333lXLIIIll} w sprawie nieodplatnego nabycia nieruchomoéci do zasobów
gminy Myslakowice - podjpta przy I\ glosach za.

- Uchwala Nr 334/XLIII110 w sprawie sprzedaZy nieruchomoSci - podjQta przy 1 1 glosach za.

- Uchwala Nr 335/XLIIV10 w sprawie sprzeda?y nieruchomoéci - podjEta przy 17 glosach za.

- Uchwala Nr 3361XL1il110 w sprawie sprzeda2y nie¡uchomoSci - podjgta przy I I glosach za.
- Uchwala Nr 33'7lxLlillI0 w sprawie przyst4pienia do sporz4dzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla czgéci obszaru wsi Bobrów w Gminie Myslakowice -
podjgta przy I 1 glosach za.

Ad.2 .
Wójt Gminy Zdzislaw Pietrowski zloZyl informacj E z pracy migdzy sesjami.
Wójt zajmowal sig m. innymi nastEpuj4cymi tematami:
- projektami uchwal rady,
- protokolami komisji rady,
- wydaniem zanqdzei,
- decyzjami o warunkach zabudowy,
- zatwierdzeniem arkuszy organizacyjnych szkól i przedszkoli na rok szkolny 2010/2011
Spotkania:
28.04. 10 - PKS, Prezes Wróbel - przewozy
29.04. 10 - TV ,,Dami" - umowa na obslugE Gminy Myslakowice,
30.04. 10 - Agencja NieruchomoÉci Rolnych Administrator Pan Matkowski,
04.05.10 - spotkanie z NadleÉnictwem wywóz drzewa z lasr,



05.05.10 - spotkanie z Prezesem Kotowskim - informacja o zawieszeniu funkcjonowama

b?tilli¡ - wroclaw - wrEczenie dyplomu honorowego ob¡ watelstua lzraela Pani reresie

?li"j:X'jftffi:,ffifffi{Lalkowski, wojewódzki Fundusz ochrony Srodowiska i

Cospodarki Wodnej, Urz4d Wojewódzki'

1 5.05.10 - II Piknik MilitarnY
19.05.10 - Powiatowy Urz4d iracy - staze' roboty publiczne' roboty interwencylne''

25.05.10 - Fabryka Papieru - ptttát Ct*n""fti - pódlqczenia do sieci kanalizacy¡ne¡ '

;¿i .ó;.1ó - ii'í¿ ¡ zsromadzenie zw\qzktt Gmin Karkonoskich'

Ad. 3.
lrl"loani"ra"u Rady Gminy zlo¡yra \nformaqQ z pracy miQdzy sesjall: ' r -.---:^

06.05.10 - GOK I'Ayttutto*i"t - uizial w spotkaniu-grupy inicjatywnej Solectwa Lommca

w/s zakoiczenia p,u" nud opti"ol*lttlr "strategii 
Solectwa Lomnica"' z Programu

Obszarów Wiejskich
07.05.10 - TOUR-TEC - Jelenia Góra

08.05.10 - ZSzO]!-omnttu --ilf f"ttyn integracyjny"'spotkanie ze sztuk4'

ié.ói.ió - táa"r w posiedzeniu Komisji oÉwiatv t,zdrowta

13.05.10 - spotku,ti" ' 'u¿"ap'l*iy-jl"tit: q */t opracowania ( nowelizacji) projektu

Statutu GminY MYslakowce
ii.ól.lo -.pá,r.ái" nu¿v Soleckiej wsi Lomnica
14.05.10 - Swiqto radiotechników i uczestnictwo w uroczvstvm koncercie Centralnego

Zespolu Artysty.,n"go wo¡ 

"k'i"P"rttJgl 

* ft"S"iel" garnizono*ym w Jeleniej Górze

15.05.10 - piknik milrtamy - Lomnica 2010 - wystawa 'p"Etu 'udiolokacyjnego w Lomnicy

-' 
"á)ii 

G¡*z-ca przewodnicz4cej J Niziolek'

16.05.10 - festyn ma¡owy -,,Smutti Tradycji" w palacu w tr-omnicy

19.05.10 - zebranie wiej skie w Wolanowt

20.05.10 - udzial * po'ita'"niu fJ-i'¡i cotpoautti Komunalnej ' Ladu i Porz4dku

il:0l;:iltj:,;"""vstoéó Dnia Matki w sali widowiskowej GoK - udzial wzi4l Pan Józef

Niziolek.
Praca w biurze radY w 10 dniach'

Ad. 4.
niOny nyr"ura Owornik poruszyl sprawQ lemontu drogi nr 886'

Radna Janina Radomska - interpelacja

Gospodarka zasob,-i t'*;k;li;*v; w 2009r' 
ry-'.1, il:'I" 

uiemnv wvnik finansowv' którv

cechuje pogarszulq.u 
"q. 

ttffia Ñalezaloby w,lYiÍk" z tym przeprowadzii glQbokq '

analizg skutecznor., poutyki gminy w tym zaf<r¡sl¡ i ew-entualnego wprowadzerua do me]

zmian skutkuj 4cy.tl optyrrruii7u"¡ qzarzqdzania ty- 
Tl:li"t 

komunalnym'

poniewaz problem jest wielow4tlowy,.wymagaj4cy zarowno oceny od strony spolecznej'

ekonomicznej i orgamzacyjnej oraz- opinii prawnif,,n]]lflje o qrleqrowldzlLlto*t

..rvi"ty"ttJ:' r.to're¡ ereti# uyloby ustalenie obszarów i zasad' które wymagaJQ

modvfikacii' ' :stycyj no-remontowem u dróg' aby
Fo¿oUn. spotkanie naleZaloby porir'r iqc ic p'ot".'?Yl 

llYj
przeprowadziÓtryb postqpowania od etapu projekto*ania áo zak oiczen\a zadania' ustaliÓ

przyczynyi istotq wystEpuffi^ft ti"pt^ti¿f"'i'tt"l]^:9rottÓ dzialania gwarantuj4ce'wyzsz4

iakoió wykonaw't*u u ty'í''utym zapobiegaj4ce nieuzasadnionym tzw kosztom lvtomym'



Radna poruszyla fatalny stan drogi Jasiowa Dolina i wnioskowala o nawiezienie materialu t
wykorzystanie do zasypania dziur pracowników maj 4cych do odpracowani a godziny na rzecz
gmlny.

Radna Helena Nawrot poinformowata,2e dnia 2 czerwca o godz. 11-tej w GOK odbpdzie siE
spotkanie poÉwigcone profilaktyca na temat ,,zdrowego Zycia".

Soltys Tadeusz Banasiak - zostala uruchomiona kanalizacja w Wojanowie i Bobrowie. W
zwiqzku z planowan4 budowq wiaty przystankowej naleZaloby przyspieszyó podl4czenie
budynku nr 38 do kolektora Éciekowego poniewa2 szambo przeszkadza w wybudowaniu
wiaty.
Na dzialce gminnej w Bobrowte 4316 obok budynku nr 19 znajduje siE nieczynna studnia i
wystaj4 krggi, czqSciowo polamane. Soltys wnosi o zabezpieczenie studni plyt4 betonowq

Przy zielonym mo3cie byla kilkakrotnie latana droga, obecnie nadal wystEpuj4 ub¡ki na
drodze.

W niedziele byl kolejny pozar w Wojanowie, zostala podpalona szopa.

Obok posesji Soltysa znajduje siE skiadowisko drzewa. Poniewaz na drodze jest ograniczenie
tonaZu do 3,51, NadleSnictwo wykonuje wiele kursów celem wywózki tego drewna, nastEpuje
niszczenie drogi.

Radna Maria Kuczaj - wnioski:
1/ udro2nienie rowów melioracyjnych : A28, A30, A29 biegn4cych przez dzialkl w:724,723,
735, 7 51,7 49, w Lomnicy
2l odprowadzenie wody z przed pawilonu, z wpigciem do k¡ego rowu melioracyjnego
przebiegaj4cego miEdzy pawilonem a posesj4 Paústwa Dudzik,
3/ naprawg popqkanych, obrywaj4cych sig poboczy przy nowo poloZonej nawierzchni
asfaltowej na drodze powiatowej przezf-omnicE, po pracach KSWiK.

A d . 9 .
Wójt poinformowal,2e na ferenie gminy jest wiele dróg które wymagaj4 wyrównania.
Wyst4piono do kopalni skalenia o zakup 5001. kliúca. W chwili obecnej temat jest nieaktualny
z uwagi na to 2e kopalnia nie funkcj onuj e.
Na temat wywozu drzewa Wójt Gminy przeprowadzi rozmowE z NadleÉnictwem SnieZka.

Ad. 10.
Przewodnicz4ca RG przekazala kilka tematów:
- Urz4d Gminy wystqpil do rady z pismem o wytypowanie radnego do komisji konkursowej -

konkurs na wybór dyrektora Szkoiy Podstawowej w Karpnikach - rada wytypowala radnego
Józefa Niziolka,
- Wojewoda Dolnoélqski wyst4pil do rady gminy o uzupelnienie informacji do uchwaly nr
318 i319lXLy10,
- do rady gminy wplynElo pismo Pani Heleny Jolibskiej ze skarg4 na dzialalnoéó ,,soltysówki"
w Kostrzycy.



Ad.  11 .

Wobec wyczerpania porz4dku obrad Przewodnicz4ca Rady Gminy zamknEla obrady
XLIII sesji.
Sesja trwala do godziny 17 .45

Wykaz radnych nieobecnych na sesji:
Katarzyna Baeck-Kamiúska - nieusprawiedliwiona
Ireneusz Suchecki - nieusprawiedliwiony

Protokolowala
E. Nizwald


